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Det gemensamma funktionshinderrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 7 

Månadsrapport februari 2018 

Dnr 1.2.2 - 34/2018 

 

Det gemensamma funktionshinderrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 8 

Deltagande i Föreningen Sveriges Överförmyndares studiedagar och 

årsmöte 2018 

Dnr 1.3 - 31/2018 

 

Det gemensamma funktionshinderrådet har tagit del av ärendet. 

 

 

Remisser 

Ärende 10 

Modernisering av sociala system – remiss från kommunstyrelsen 

Dnr 1.5 - 295/2017 

(bilagorna 1-5 i socialnämndens ärende 5) 

 

Överförmyndarnämnden med sin digitaliseringsprocess föreslås att bli 

ett pilotprojekt inom stadens förnyelseprojekt av sociala system.  

 

Det gemensamma funktionshinderrådet har tagit del av ärendet. 

 

 

8. Anmälningsärenden  

Det gemensamma funktionshinderrådet beslutar att lägga följande 

dokument till handlingarna. 

8.1  Protokoll från socialnämndens sammanträde  

 den 20 februari 2018 

8.2  Protokoll från äldrenämndens sammanträde  

den 20februari 2018 

8.3 Protokoll från överförmyndarnämndens sammanträde 

den 22 februari 2018 

8.4 Protokoll från kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågor 

från sammanträde 5 februari 

 

9. Övriga frågor  

9.1 Rådet hade en fråga om varför antalet kontaktpersoner har  

minskat. 
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9.2 Rådet vill ha en tydligare remittering av ärenden i staden. 

Önskemålet är att hanteringen av remisser ses över och att 

ärenden som ska till funktionshinderråden skickas till dem. 

Kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågor har 

uppmärksammat att stadens hantering av remisser måste ses 

över och kommer att tillskriva kommunledningen i frågan. 

Dagens system är otydligt och oförutsägbart. Vissa ärenden 

går till berörda facknämnder men inte till kommunstyrelsens 

råd och omvänt. Remisser ställs till slumpmässigt utvalda 

stadsdelsnämnder. Viktiga ärenden passerar utan att gå till 

berörda funktionshindersorganisationer. Det krävs en snar och 

kraftfull strategi för hur stadens process för remisshantering 

ska gå till. Detta är nödvändigt utifrån ett demokratiskt 

perspektiv, liksom för att säkra delaktighet och rättstrygghet. 

 

 

10. Sammanträdet avslutas 

Ordförande Nils Duwähl avslutade sammanträdet 16.40. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Laila Väisänen  

 


